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ZAPISNIK 

sa  24.  sjednice Školskog odbora OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica održane 23.9.2022. godine u 
uredu ravnateljice s počekom u 13,15 sati.    
 
Prisutni: 1. Sanja Antolić, predsjednica Školskog odbora, 
                2. Andreja Kerovec Letica, zamjenica predsjednice Školskog odbora, 
                3. Ana-Marija Gončar, član ŠO, 
                4. Maja Raščanec, član ŠO. 
 
Odsutni: 1. Anica Desnica, Emina Klasić Dolenec, Andreja Tasoti – opravdano 
 
Sjednici prisustvuju četiri član od sedam Školskog odbora što je natpolovična većina i 
donesene odluke bit će pravovaljane.  
Poziv za 24. sjednicu Školskog odbor elektronskim putem poslan je mr. Sanji Prelogović 

ravnateljici škole.  

Predsjednica Školskog odbora gađa. Sanja Antolić otvorila je sjednicu Školskog odbora, pozdravila 
prisutne i pročitala dnevni red koji je jednoglasno usvojen.  
 
DNEVNI RED: 
 
1. Verifikacija zapisnika sa  23. sjednice Školskog odbora,  
2. Donošenje Statutarne odluke o III. Izmjeni Statuta OŠ „Đuro Ester“ Koprivnica,  
3. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje učitelja fizike na određeno nepuno radno 

vrijeme, 
4. Donošenje prethodne suglasnosti za zapošljavanje pomoćnika u nastavi na određeno nepuno 

radno vrijeme,   
5. Donošenje Izvješća o radu škole za šk. godinu 2021./22., 
6. Donošenje Izvješća o realizaciji Školskog kurikuluma za 2021./22. školsku godinu,  
7. Donošenje Školskog kurikuluma za 2022./23. školsku godinu, 
8. Donošenje Godišnjeg plana i programa rada škole za 2022./23. školsku godinu, 
9. Usvajanje Prijedloga aktivnosti ŠSD “Školarac za 2022./23. školsku godinu, 
10. Usvajanje Kurikuluma učeničke zadruge “Đurđica” za 202./23. školsku godinu, 
11. Usvajanje Plana o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te mjerama poduzetim u 

cilju zaštite prava učenika u 2022./23. školskoj godini 
12. Razno. 
 

Točka 1. 

Na zapisnik sa 23. sjednice Školskog odbora nije bilo primjedbi i sa četiri glasa je usvojen i 
verificiran. 
 
Točka 2. 
Budući da je Područna škola Vinica zatvorena iz Statua škole brisane s odredbe koje se odnose 
na PŠ Vinicu. Školski odbor donio je Prijedlog Statutarne odluke o III. Izmjenama Statuta škole 
na koje smo dobili suglasnost Gradskog vijeća Grada. 
 
Školski odbor sa četiri glasa donio je Statutarnu odluku o III. izmjenama Statuta škole.  
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Točka 3.  

Učitelja fizike Anja Hunjadi od 5.9.2022. godine nalazi se na dužem bolovanju (čuvanje trudnoće). 

Ravnateljica je ugovorom do 60 dana, da ne trpi nastava, zaposlila Maksa Jerčinovića što je bila 

nestručna zamjena. Po obavijesti Upravnog odjela z obrazovanje, kulturu, znanost, sport i nacionalne 

manjine da nemaju u evidenciji učitelja fizike školja je objavila natječaj za zapošljavanje učitelja fizike 

na određeno nepuno radno vrijeme 16 sati tjedno, zamjena za Anju Hunjadi.  

Na natječaj primljene su četiri ponude. Sve ponude bile su pravovremene i potpune: 

1. Nenad Prijić iz Koprivnice, Stručni prvopstupnik, inženjer informacijskih tehnologija, 

2. Neven Besten iz Koprivničkog Ivanca, svučilišni prvostupnik fizike, nastavnički smjer, 

3. Marta Puhar iz Đelekovca, magistra inženjerka kemijskog inženjerstva, 

4. Lucija Rakitničan iz Koprivnice, magistra inženjerka kemijskog inženjerstva. 

Povjerenstvo za procjenu i vrednovanje kandidata koje je imenovala ravnateljica za zapošljavanje 

učitelja fizike  pri otvaranju ponuda utvrdilo je da samo jedan kandidat, Neven Besten, ispunjava 

uvjet natječaja, te je donesena odluka da će ravnateljica i povjerenstvo provesti usmeno testiranje 

intervjuom s kandidatom. Po provedenom intervjuu s kandidatom na kojem je pokazao motivaciju za 

rad u školi i s učenicima, ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za 

zapošljavanje Nevena Bestena na određeno nepuno radno vrijeme na mjestu učitelja fizike.  

Školski odbor je sa četiri glasa donio prethodnu suglasnost za zapošljavanje Nevene Bestena na 

mjestu učitelja fizike na određeno nepuno radno vrijeme zamjena za Anju Hunjadi. 

Točka 4. 

Za učenika Lukasa Fazlića 1. razred naknadno je škola dobila suglasnost Grada za zapošljavanje 

pomoćnika u nastavi. Na objavljeni javni poziv za zapošljavanje pomoćnika u nastavi na određeno 

nepuno radno vrijeme primljene su dvije ponude koje su pravovremene i potpune: 

1. Ivana Pancir iz Koprivnice, SSS, ekonomist, bez radnog iskustva na poslovima pomoćnika u 

nastavi I bez osposobljavanja za za poslu pomoćnika u nastavi, 

2. Karmen Mesarov iz Novog Virja, fizioterapeutska tehničarka, bez radnog iskustva na 

poslovima pomoćnika u nastavi I bez osposobljavanja za za poslu pomoćnika u nastavi. 

Povjerenstvo sastavljeno od stručne službe škole pozvalo je kandidatkinje na intervju vezano uz 

ponude za zapošljavanje. Na intervju odazvala se samo Ivana Pancir, druga kandidatkinja se zaposlila i 

odustala. Nakon provedenog intervjua s kandidatkinjom, povjerenstvo je predložilo ravnateljice da ju 

se zaposli na mjesto pomoćnika u nastavi.  

Ravnateljica predlaže Školskom odboru da donese prethodnu suglasnost za zapošljavanje Ivane 

Pancir na mjesto pomoćnika u nastavi na određeno nepuno radno vrijeme. 

Školski odbor je sa četiri glasa donio prethodnu suglasnost za zapošljavanje Ivane Pancir na mjesto 

pomoćnika u nastavi na određeno nepuno radno vrijeme. 

Točka 5. 

O Izvješću o realizaciji Godišnjeg plana i programa škole za 202./22. školsku godinu Školskom odboru 

govorila je ravnateljica škole. Tom prilikom je istakla da je Godišnji plan i program realiziran u cjelosti 

osim pojedine terenske nastave.  
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Izvješće osim realizacije nastave obuhvaća i statistički dio:  broj učenika, odjela, uspjeh učenika, broj 

zaposlenih, broj građevina te financijski dio koji se odnosi na prihode i rashode decentraliziranih 

funkcija osnovnog školstva.  

Nije bilo pitanja veznih u Izvješće i Školski odbor je sa četiri glasa usvojio Izvješće o realizaciji 

Godišnjeg plana i programa rada škole za 2021./22. šk. godinu.  

Točka 6. 

Školski kurikulum za 2021./22. školsku godinu također je realiziran osim pojedinih terenskih nastava. 

U biti Školski kurikulum i Godišnji plan i program rada škole većim dijelom se prate dok je u pitanju 

nastava, redovna i izborna, slobodne aktivnosti, projekti, jedino što u kurikulumu piše i financijski dio 

odnosno tko snosi troškove realizacije ili pak sufinanciranje određenih oblika nastave.   

Nije bilo pitanja veznih u Izvješće o realizaciji Školskog kurikuluma i Školski odbor sa četiri glasa 

donosi Izvješće o realizaciji Školskog kurikuluma za 2021./22. školsku godinu.  

Točka 7.  

O Školskom kurikulumu za 2022./23. školsku godinu Školskom odboru govorila je ravnateljica škole.  

Kurikulum je radio tim učitelja i stručna služba škole. U kurikulumu je objedinjena kompletna nastava 

s tim da je težište stavljeno na slobodne aktivnosti, terensku nastavu i projekte. U realizaciju 

kurikuluma uključeni su učenici, učitelji, stručne službe roditelji i vanjski suradnici. Za sve aktivnosti u 

kurikulumu koje će se provoditi roditelji učenika potpisali su suglasnosti.  

Ravnateljica je pročitala nekoliko aktivnosti po područjima, npr. društveno - humanističko, 

poduzetničko i sl.  koje se nalaze u kurikulumu. 

Nije bilo pitanja veznih uz Školski kurikulum za 2022./23. školsku godinu  i Školski odbor sa četiri glasa 

donosi Školski kurikulum za 2022./23. školsku godinu.  

 

Točka 8.  

Škola je obvezna donijeti Godišnji i plan i program rada škole za svaku školsku godinu. Kao što je već 

rekla ravnateljica Godišnji plan i program rada škole i Školski kurikulum većim dijelom se prate dok je  

u pitanju nastava. Obadva dokumenta sadržavaju sve oblike nastave, satnicu, učitelje, stručnu službu 

škole. Uz to Godišnji plan i program rada obuhvaća i materijalne mogućnosti škole, opremljenost 

škole, planove i programe rada svih zaposlenih, kalendar rada škole, plan rada stručnih tijela škole. 

Godišnji plan i program predlaže Učiteljsko vijeće, razmatra i daje mišljenje Vijeće roditelja i 

ravnateljica tada daje prijedlog Školskom odboru da donese Godišnji plan i program rada škole za 

2022./23. školsku godinu.  

Nije bilo pitanja veznih uz Godišnji plan i program rada škole za 2022./23. školsku godinu  i Školski 

odbor sa četiri glasa donosi Godišnji plan i program rada škole za 2022./23. školsku godinu.  

Točka 9.  

Ove školske  godine voditeljica Školskog sportskog društva škole je gđa. Vesna Hižman-Perošić, 

učiteljice tjelesne i zdravstvene kulture.  Gđa. Vesna Hižman-Perošić pročitala je Školskom odboru 

Plan aktivnosti ŠSD „Školarac“ donijet sukladno Poslovniku o radu školskih sportskih društava. 

Planom je predviđeno sudjelovanje učenica i učenika na međuopćinskim i ostalim razinama 
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natjecanja prema postignutom plasmanu u slijedećim sportovima: futsal, rukomet,  šah, badminton i 

stolni tenis.  

Obilježit će se značajni sportski dani, npr. Hrvatski olimpijski dan, Europski tjedan kretnja, Dan škole, 

Dan sporta.  

Školski odbor sa četiri glasa donio je Plan aktivnosti Školskog sportskog društva za 2022./23. školsku 

godinu.  

Točka 10. 

Voditelj Učeničke zadruge Darko Markić, učitelj likovne kulture upoznao je Školski odbor s Školskim 

kurikulumom UZ „Đurđice“ za 202./23. školsku godinu. Učenička zadruga i ove školske godine radit će 

po sekcijama: sekcija za rad s biljkama, keramičarska grupa, eko sekcija, šivanje, tekstilna sekcija, 

rukotvorine, sekcija za marketing i promociju. Za svaku sekciju zadužen je jedan učitelj voditelj koji će 

raditi s učenicima različite aktivnosti koje će im omogućiti stjecanje novih znanja i vještina. 

Učenički radovi bit će izloženi na raznim priredbama i manifestacijama u školi i u gradu, a prodajom 

radova dobivena sredstva uložit ćemo u razvoj i daljnji rad zadruge. Plan nam je sudjelovati na 

Županijskoj smotri učeničkih zadruga.  

Školski odbor s četiri glasa donio je Školski kurikulum Učeničke zadruge „Đurđica“ za 2022.723. 

školsku godinu.  

Točka 11. 

 Sukladno Pravilniku o načinu postupanja odgojno-obrazovnih radnika školskih ustanova u 

poduzimanju mjera zaštiti prava učenika te prijave svakog kršenja tih prava nadležnim tijelima. 

Vezano uz ovaj Pravilnik škola je donijela i svoje protokole za slučaj kršenja prava učenika.  

Škola kao javna ustanova ima obvezu provoditi sve propisane mjere zaštite koje se odnose na 

sigurnost u školi a to su, redovite provjere ispravnosti ugrađenih sustava i opreme što nam obavljaju 

ovlaštene tvrtke i izdaju potvrde. Redovito se ispituje plinska instalacija, elektroinstalacija, 

gromobrani, dimnjaci, vatrogasni aparati i pomagala u školskoj kuhinji.  

Provodimo vježbu evakuacije temeljem plana evakuacije škole svake  dvije godine u suradnji s 

službom 112, policijom, vatrogascima, hitnom pomoći.  

Svaki zaposleni obvezno polazi osposobljavanje iz sigurnosti na radu, protupožarne zaštite i 

evakuacije.  

Osnovan Odbor zaštite na radu koji se sastaje dva puta godišnje i analizira stanje sigurnosti i predlaže 

mjere poboljšanje. 

Mjere sigurnosti provode se kroz preventivne programe vezani uz mjere zaštite prava učenika.  

Školski odbor sa četiri glasa donio je Plan o stanju sigurnosti, provođenju preventivnih programa te 

mjerama poduzetim u cilju zaštite prava učenika u 2022./23. školskoj godini.   

Točka 12.  

Ravnateljica je Školski odbor upoznala s aktivnostima u školi na početku školske godine. Od 
prikupljenih ponuda za osiguranje učenika odabrana je ponuda Euroherc osiguranja. S 
odabirom je upoznato Učiteljsko vijeće, Vijeće roditelja i Vijeće učenika. Učiteljsko vijeće 
predložilo je da učenički tableti koje su dobili za vrijeme pandemije sada stoje u školi i koriste 
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se u nastavi. To je puno jednostavnije učiteljima, a i učenicima obzirom da ih nose u torbama 
u školu pa se događaju oštećenja. Učenici koji možda nemaju kod kuće mogućnost 
komunikacije radi internata ili sl. moći će imati doma tablet. Isto tako prijedlog je da se u 
Kućni red unese zabrana nošenja mobitela u školu. Vijeće roditelja je suglasno s time, štoviše 
iznijeli su nekoliko prijedloga, od nenošenja mobitela u školu do izricanje pedagoške mjere 
radi toga.  
 
Cijena školske kuhinje u ovom trenutku ostaje 6,00 kuna po danu.  
 
U suradnji s Nacionalnim centrom za vanjsko vrednovanje i ove godine provodit ćemo 
probne nacionalne ispite iz svih predmeta. O ovome će roditelji biti obaviješteni jer potpisuju 
suglasnost.  
 
Ravnateljica obaviještava Školski odbor da provodimo ankete među roditeljima nižih razreda 
vezano uz produženi boravak.  
 
I ove školske godine nastavljamo s projektima i prijavljujemo se u nove.  
 
Učiteljica biologije i kemije Ana-Marija Gončar sudjelovat će u povjerenstvu NCVVO-a za 
sastavljanje testova za učenike 8. –ih razreda.  
 
Krajem godine trebao bi biti objavljen natječaj za energetsku obnovu i nadamo se da će naša 
škola uspjeti. 
 
Sjednica je završila u 14,40 sati. 
 
 
 
 
Zapisničar:                                                                                            Predsjednik Školskog odbora: 
Marina Kozjak                                                                                      Sanja Antolić, dipl. uč. 
 
 
 
 


